

Fondurile de asigurări obligatorii de asistență medicală pentru anul 2014

21 ianuarie 2014

Pe scurt

Parlamentul a adoptat Legea fondurilor asigurării obligatorii de asistență medicală pe anul 2014 nr. 330 din 23 decembrie 2013, prin care a fost în principal modificat cuantumul primelor de asigurare obligatorie de asistență medicală.

În detaliu

Începând cu data de 1 ianuarie 2014, s-a modificat mărimea primelor de asigurare obligatorie de asistență medicală, după cum urmează:

- Au fost majorate primele de asigurare obligatorie de asistență medicală în formă de procentuală la 8% (câte 4% pentru fiecare categorie de plătitori - angajat și angajator).
- Pentru categoriile de plătitori obligați să plătească prima anuală de asigurare medicală în sumă fixă, aceasta a fost majorată la 4.056 lei.

[Sursa: Legea fondurilor asigurării obligatorii de asistență medicală pe anul 2014 nr. 330 din 23 decembrie 2013, Monitorul Oficial nr. 9-13/20 din 17 ianuarie 2014]

De reținut

Modificările sus-menționate au intrat în vigoare la 1 ianuarie 2014.

Să discutăm

Pentru o discuție mai detaliată despre impactul pe care aceste prevederi îl pot avea în cazul dumneavoastră specific, puteți contacta următoarele persoane:



Ionuț Simion
Partener
Ionut.Simion@ro.pwc.com



Tatiana Stavinschi
Manager
Tatiana.Stavinschi@ro.pwc.com



Sergiu Dumitrașco
Manager
Sergiu.Dumitrasco@ro.pwc.com

PricewaterhouseCoopers Moldova
Str. Maria Cibotari, 37
Chișinău, Republica Moldova
Tel.: + (373 22) 25 17 00
Fax: + (373 22) 23 81 20

